
Vážení občania mesta Šaštín – Stráže, 

 je našou povinnosťou informovať Vás o dianí v našom meste v posledných dňoch. 

V  komunálnych voľbách ste nám prejavili dôveru a my sme svojím sľubom potvrdili, že svoje 

povinnosti budeme plniť zodpovedne, že budeme ochraňovať záujmy mesta, dodržiavať 

Ústavu Slovenskej republiky, ústavné zákony, zákony a ostatné všeobecne záväzné právne 

predpisy, a že pri výkone svojej funkcie poslancov mestského zastupiteľstva ich budeme 

uplatňovať podľa svojho najlepšieho vedomia a svedomia.  

Rozhodli sme sa ako volení poslanci mesta Šaštín – Stráže: Cyril Filípek, Dagmar Forodová, 

Anna Kormanová, Ing. Oto Kozánek, Ing. Renáta Medňanská, Mgr. Ľudmila Menšíková, 

Miroslav Nosek, Mgr. Kristína Pöstenyi, Vladimír Sofka, Ing. Ján Šimurda, Ing. Andrej Vajči 

reagovať na článok, ktorý bol uvedený na oficiálnej webovej stránke mesta Šaštín – Stráže, 

dňa 14. 5.  2020. 

Nadpis článku znel: Projekty mesta sú ohrozené, hrozí mestu škoda. 

V článku bolo uvedené, že projekty sú ohrozené.  

Dovoľte nám prosím, aby sme Vám vysvetlili, že projekty ohrozené nie sú a tým, že sme 

materiály posunuli na ďalšie zastupiteľstvo, nespôsobíme mestu žiadnu škodu.  

Na porade poslancov dňa 05.05.2020 neboli zodpovedané všetky ústne otázky ako 

aj pripomienky poslancov ohľadom projektov z EÚ a čerpania úverov. Naše mesto v tomto 

volebnom období ešte nestálo pred takou veľkou úverovou investíciou. Preto sme ako 

poslanci žiadali relevantné informácie, aby sme mohli zodpovedne úver schváliť. Konkrétne 

neboli zodpovedané pripomienky a otázky ohľadom úverového zaťaženia pri tejto stavbe, 

hlavne dĺžka splácania úveru, úroková miera, najnevyhnutnejšia výška úverov, neboli 

dostatočne vysvetlené konkrétne neoprávnené náklady (náklady, ktoré nebudú preplatené 

z dotácie, ale mesto si na ne bude musieť vziať úver hodnote cca 330.000€).  

Pán primátor sľúbil, že osloví projektového manažéra, aby nám dodal žiadané informácie 

a dohodne s ním osobné stretnutie alebo telekonferenčný hovor.  

Následne po porade poslancov a na mestskej rade sa poslanci spolu s primátorom dohodli, 

že body týkajúce sa čerpania úverov z programu vypustia a  po zodpovedaní všetkých 

pripomienok ohľadom úveru a po stretnutí s projektovým manažérom, ktorý nám odpovie 

na naše otázky, zvolá pán primátor mestské zastupiteľstvo mimo plánu, tak, aby sa stihlo 

v termíne odovzdať stavenisko na realizáciu. 

Preto je dôležitá odpoveď na otázku, kto napísal uvedený článok a zverejnil ho na 

oficiálnej stránke mesta bez súhlasu primátora mesta?! 



Článok vzbudzuje dojem, že jeho autorom je pán primátor Jaroslav Suchánek (bol pod 

článkom podpísaný), ale vôbec si nevieme predstaviť, že toto vyjadrenie, ktoré bolo 

zverejnené na oficiálnej stránke mesta napísal alebo odsúhlasil pán primátor osobne!   

V čase po zverejnení vyhlásenia „primátora“ na  oficiálnu webovú stránku mesta mal p. 

primátor pracovné stretnutie s poslankyňou Ľudmilou Menšíkovou, ktorú informoval, že 

majú prichystané vyjadrenie k poslednému MsZ, avšak nemá to ešte prečítané 

a skontrolované. Ani poslankyňa a ani pán primátor v tom čase netušili, že na oficiálnom 

webovom sídle mesta je zverejnený článok, ktorý mal smerovať k tomu, že poslanci chcú 

ohroziť rozbehnuté projekty financované z prostriedkov EÚ. 

Máme za to, že mestská webová stránka je oficiálnym úradným miestom určeným na 

poskytovanie informácií občanom, návštevníkom , ako aj  podnikateľom a organizáciám 

pôsobiacich na území mesta. Nesmie byť miestom prejavu politických, osobných, 

náboženských názorov a invektív. Vytráca sa týmto profesionalita, serióznosť a objektivita 

úradu ako takého. 

Chceme občanov mesta uistiť, že dolu podpísaní poslanci sa nestotožňujeme s uvedenými 

vyjadreniami, že sme proti rozvoju mesta a to len z dôvodu, že primátorom je Mgr. Jaroslav 

Suchánek a v žiadnom prípade naše konanie nesmeruje k zámernému mareniu jedinečných 

investícií, ale naopak, plne ich podporujeme.  

Ubezpečujeme Vás, vážení občania, že naše konanie nemá nič spoločné s osobnými 

záujmami jednotlivcov, nikdy sme nebránili a ani v budúcnosti brániť nebudeme rozvoju 

mesta. Ako jeho obyvatelia tiež chceme, aby bolo NAŠE MESTO čisté, a aby sa rozvíjalo 

a napredovalo smerom k lepšiemu, bezpečnejšiemu a pokojnejšiemu miestu na život.  

S úctou Vaši poslanci: 

Cyril Filípek, Dagmar Fodorová, Anna Kormanová, Ing. Oto Kozánek, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, Ing. Renáta Medňanská, Miroslav Nosek, Mgr. Kristína Pöstenyi, Vladimír Sofka, 

Ing. Ján Šimurda, Ing. Andrej Vajči. 


